
Ο ΓΓ της ΟΕΝΓΕ Πάνος Παπανικολάου στον 105,5 FM τη Δευτέρα 18-10-21 με τον Γιώργο Τραπεζιώτη,
μίλησε για την σοβαρή τρέχουσα κατάσταση στα νοσοκομεία της Θεσσαλονίκης και συνολικά της Βόρειας
Ελλάδας αλλά και για τα τεκταινόμενα στο νοσοκομείο της Καλαμάτας:

 

Ο ΓΓ της ΟΕΝΓΕ Πάνος Παπανικολάου μιλάει στην ΕΡΑ Καλαμάτας 15-10-21 με τον Ηλία Μαραβά για τα
απίθανα καμώματα της διοίκησης του νοσοκομείου Καλαμάτας που θέλει να … φιμώσει τους γιατρούς του
νοσοκομείου και την ΟΕΝΓΕ:


